



Protokoll Søre Osen menighetsrådsmøte 28.08.2024

Øivind Larsen (leder, kirkemusikk, repr Fellesrådet, gudstjenesteutvalg), Ruth Norderhaug Hammer (nestleder), Anette Gjerskaug (sekretær), Karoline Valsjø Olafsen (kasserer, konfirmantkontakt).

Forfall:

Bente Stenbrenden, Guro Ifarnæss, Roger Brenden, Veronika Johnsen Lepperød.

Dato og tid: 28.08.2024 kl 18:00 – 20:30

Sted: Søre Osen kirke

Møteplan 2024

Dato

14.02.2024

10.04.2024

05.06.2024

28.08.2024

09.10.2024

04.12.2024

Saker som er planlagte for møtet

Saksliste:

- | | |
|------------------|---|
| Sak 27/24 | Referatsaker |
| Sak 28/24 | Bårerom/-bygg og handikaptolett: Tilstandsrapport etter besøk fra Bygningsvernhuset |
| Sak 29/24 | Nytt gjerde rundt kirkegården |
| Sak 30/24 | Vedlikeholdsoppgaver |
| Sak 31/24 | Vanningsanlegg |
| Sak 32/24 | Planlegging av sommeren og høstens arrangementer |
| Sak 33/24 | Møteplan |
| Eventuelt | |

Sak 27/24 Referatsaker
Ref 10/24 Godkjenning protokoll MR møte 05.06.2024 – referatet ble gjennomgått og tas til orientering.

Sak 28/24 Bårerom/-bygg og handicaptoalett: Tilstandsrapport etter besøk fra Bygningsvernhuset – videre framdrift
Dato 28.08.2024
Saksbehandler
Andre saksdokumenter
Forslag til vedtak

Bakgrunn

Det har i forrige menighetsråd blitt diskutert ulike muligheter for utbygging av eksisterende bygningsmasse som kan inneholde et nytt bårerom og handicaptoalett. I nåværende menighetsråd har det blitt stilt spørsmål om det er aktuelt å investere i et eget nytt bårerom i Søre Osen kirke eller om det er tilstrekkelig å bygge om det som finnes i kjeller under sakristiet, slik at det kan benyttes. Det er også vurdert om handicaptoalett kan etableres i nåværende bygningsmasse, men med nødvendige ombygginger for å tilfredsstillere kravene til et slikt toalett som er tilgjengelig for alle.

Det er behov for å gjøre bygningstekniske undersøkelser av setninger bak alteret før eventuelle bygningsendringer planlegges. Det ble gjennomført befaring med innleid kompetanse, og de foreløpige vurderingene er at det ikke er noen kritiske skader, men forholdet går an å rette opp i uten altfor store kostnader. Det er i ferd med å utarbeides en tilstandsrapport etter befaringsen.

Etter gudstjenesten 25.08.24 vil det avholdes et informasjonsmøte for å orientere om status i saken og få innspill og uttalelser som menighetsrådet kan jobbe videre med.

Vurdering:

Vi oppsummerer status etter informasjonsmøte 28.08.24 og diskuterer plan for videre steg med tanke på å få realisert dette i henhold til økonomiplan.

Fra møte:

Det foreligger nå en tilstandsrapport fra Bygningsvernhuset som beskriver de skader som må utbedres. Det omtales som skaden er oversiktlige og begrensede. Grunnforholdene er tørre og stabile og at det vil være en overkommelig operasjon å utbedre skadene.

MR vil oppsummere det som kom fram i møte med menigheten; handicaptoalettet må være i kirkebygget ikke i et eget hus. De fleste var opptatt av vedlikehold av kirkebygget (tak og gulv). Det stilles spørsmål ved om nødvendigheten av et bårerom.

MR vil lage en liten sak i grendeavisa om status i saken. Før vi tar en endelig beslutning ønsker vi å få tilbakemeldinger fra folk i grenda om nødvendigheten av et bårerom. Det blir nå bygd nytt bårerom i Innbygda og det er tilgang i Tørberget. Vi ønsker samtidig synspunkter på ønske om å få

gjennomført en ordentlig ombygging og rehabilitering av sakristiet som inkluderer et handicaptoalett og forbedringer av romløsning.

Etter sommerens lekkasjer i taket ønsker MR å etterspørre framdrift i vedlikehold av tak. Trysil Kirkelige Fellesråd ved kirkeverge Marion har fått tilsendt rapporten fra Bygningsvernhuset, men det har ikke kommet noen tilbakemelding om videre framdrift.

MR vil sende en henvendelse til kirkevergen om tilstandsrapport fra koret, og vi lurer på hva som har skjedd etter tilstandsrapporten fra i fjor og hva som har skjedd med de midlertidige utbedringer av taket. Det er også ønskelig å bruke noen penger på litt skisser til hvordan vi kan ombygge sakristiet. Informere Fellesrådet om at vi setter en sak i grendeavisa – og at status per nå er at vi tenker at vi ikke skal ha et bårerom i Søre Osen kirke.

Sak 29/24	Nytt gjerde rundt kirkegården
Dato	28.08.2024
Saksbehandler	
Andre saksdokumenter	
Forslag til vedtak	

Bakgrunn

Forrige menighetsråd har diskutert behovet for å utbedre eller bytte ut gjerde rundt kirken. Det er krevende å holde gjerdet pent og drive nødvendig vedlikehold. Det er derfor ønske om å bytte til et gjerde som er varig og vedlikeholdsfritt, men som samtidig tilfredsstiller kravene for gjerde rundt en kirke. Det er slik at vi må søke om å få gjøre endringene før vi kan planlegge og igangsette tiltak.

Vurdering

Gjerde må antakelig ses i sammenheng med utbygging/ombygging av sakristiet for å få på plass handicaptoalett og evt. bårerom og planlegges samtidig. Det er behov for å få mer klarhet i hva vi kan gjøre av endringer rundt kiken i henhold til lovverk og retningslinjer før det utarbeides alternative forslag til løsninger.

Fra møte: Det er behov for å få på plass et gjerde som er mest mulig vedlikeholdsfritt.

Gjøre et forarbeid og undersøke følgende:

Gjerde rundt hele kirkegården slik den er i dag er ca 255 m

Alternative løsninger herunder steingjerde og komposittgjerde

Til neste møte:

Det tas kontakt med aktuelle leverandører - Karoline sjekker ut komposittgjerde og Ruth sjekker steingjerde. Oppfølging på neste møte

Sak 30/24	Vedlikeholdsoppgaver i og rundt kirken
Dato	28.08.2024
Saksbehandler	
Andre saksdokumenter	
Forslag til vedtak	

Bakgrunn

Trysil Kirkelige Fellesråd (TKF) ba oss våren 2024 om å settes opp vedlikeholdsbehov som det haster å få gjort noe med. Vi leverte følgende liste:

- Taktekking, legge om tak, skifte beslag
- Utbedring av setningsskader i henhold til tilstandsrapport. Befaring gjennomført og venter på tilstandsrapport og det bør ses i sammenheng med ombygg/utbygg av bårerom/handicaptaolett som står på investeringsplanen/budsjettet i 2026.
- Resterende VVS-tiltak

I løpet av sommeren har første tiltak på lista fått enda sterkere aktualitet på grunn av vannlekkasjer gjennom tak. I det kraftigste regnværet rant det vann gjennom taket på flere steder. Det var nødvendig å gjøre akutte utbedringer sommeren 2024. Dette er gjennomført, men vi har ikke mottatt noen plan for videre arbeid og utbedringer. Dette må følges opp videre.

Fra møte:

Dagfinn Hagen var til stede da de akutte utbedringene fant sted. Vi er bekymret for at det er våt isolasjon som ligger oppå innertaket som gjør situasjonen verre på lang sikt.

Vedtak:

MR ønsker informasjon om status på tilstand på utvendig og innvendig tak, og en plan for videre arbeid og utbedringer.

Sak 31/24**Vanningsanlegg på kirkegården****Dato**

28.08.2024

Saksbehandler**Andre saksdokumenter****Forslag til vedtak****Bakgrunn**

Vanningsanlegget på kirkegården virker ikke som det skal, og er per dags dato ikke i bruk. Det ble på MR møte i juni vedtatt å utrede ulike muligheter for et vanningsanlegg med et kostnadsoverslag. Hva er status i arbeidet?

Fra møte:

Det er ikke noen framdrift i dette arbeidet foreløpig. Det er ønskelig at dette følges opp mot kirkegårdsarbeiderne og sjekke ut om de har noen forslag til løsninger som vi eventuelt kan utrede videre og be om tilbud.

Vedtak: Øivind følger opp med en forespørsel til kirkegårdsarbeiderne med forslag til løsning for vanningsanlegg.

Sak 32/24**Kirkevertoppgaver framover****Dato**

28.08.2024

Saksbehandler**Andre saksdokumenter****Forslag til vedtak**

Saker som må med i planleggingen framover:

- Er det noen konfirmanter i Søre Osen i 2025?
- Deltakelse på møte i bygda – fellesmøte – Øivind drar dit
- Er det noe vi skal planlegge før jul – 16.12 kl 1800 kveldsmat og pynting av juletre
- Når konstituerer vi for nytt år? Neste møte
- Kommunikasjonsansvarlig (jf. e-post fra Anders Nyhuus 1. juni) – Ruth meldes inn som vår kommunikasjonsansvarlig – trenger tilgang til FB

Neste møte 9. oktober kl 1800

Saker:

- Referatsak fra konfirmantmøte
- Status på saker fra dagens møte

19.09.24

Søre Osen Menighetsråd

Anette Gjerskaug

(sekretær)